
ANGLEŠČINA – ponedeljek, 1. junij 2020 

 

 

Pozdravljeni! Kot ste verjetno že seznanjeni, se v sredo, 3. junija, vračamo v šolo. 

Danes so za nekatere razrede še zadnje ure 'na daljavo'. Naloge, ki jih boste danes 

rešili, bomo pregledali skupaj v šoli, razen 7.a in 7.b, ki imata uro na daljavo še jutri.  

 

Veselim se ponovnega srečanja z vami v šoli! 

 

1. ura: 7.a 

 

Nekateri ste mi že poslali sliko naloge iz prejšnje ure, vendar ne še vsi. Zamudniki  

pohitite! 

 

1. Danes boste za 'ogrevanje' in ponovitev najprej rešili 3 vaje na spodnji povezavi: 

 

https://learnenglishteens.britishcouncil.org/vocabulary/beginner-vocabulary/transport  

 

Najprej se vam odpre 1. vaja – povežite slike s pravilnimi poimenovanji. Če kliknete 

na ikono zvočnika, lahko vadite tudi izgovorjavo. Pod to vajo pa sta še dve vaji – 

vijoličasti okvirčki: Check your vocabulary – matching in Check your vocabulary – gap 

fill.  

 

2. Rešite vaje v DZ str. 66/67. Rešitve sledijo naslednjo uro. 

 

Želim vam uspešno delo! 

 

 

2. ura: 7.b 

 

Ste na spletu prebrali kaj zanimivega o krajih v ZDA, ki so predstavljeni v UČ str. 

104/vaja 1? Vas je zamikalo, da bi jih nekoč v prihodnosti obiskali? Želim vam, da bi 

se vaši načrti uresničili. 

 

1. Rešitve UČ str. 104:  

 

Vaja 1C: 1 - F (Kate isn't in the States at the moment.)  

              2 - T  

              3 - F (She is going to spend two months at Camp America.)  

              4 - F (They are going to travel by coach.)  

https://learnenglishteens.britishcouncil.org/vocabulary/beginner-vocabulary/transport


              5 - T  

              6 - F (They are going to visit the Six Flags Magic Mountain theme park.) 

 

 

2. Danes bomo obravnavali nov čas, s katerim bomo izrazili načrte in namene v  

    prihodnosti. V zvezek napišite nov naslov: 

 

                              'Going to' future                                  1st June, 2020  

                               (Prihodnjik z 'going to') 

 

Trdilna in nikalna oblika 

I am ('m) 

'm not (am not) 

going to travel by plane. 

He 

She 

It 

 

is ('s) 

isn't (is not) 

 

going to 

 

teach tennis. 

We 

You 

They 

 

are ('re) 

aren't (are not) 

 

going to 

 

visit a theme park. 

 

 

Prihodnjik z 'going to' uporabljamo za izražanje načrtov in namenov v prihodnosti: 

 

 

Oseba + be (am/is/are) + going to + glagol v nedoločniku 

 

  

Vprašalna oblika 

Am I going to travel by plane? 

 

Is 

he 

she 

it 

 

going to 

 

teach tennis? 

 

Are 

we 

you 

they 

 

going to 

 

visit a theme park? 



Is she going to teach tennis?                      Yes, she is. 

Are they going to visit a theme park?           No, they aren't. 

 

3. Za utrjevanje boste rešili UČ str. 105 / vaja 3A in 3C. Rešitve napišite v  

    zvezek. Pri reševanju si pomagajte z rešenim primerom. 

 

To je za danes vse. Želim vam uspešno delo! 

 

 

4. ura: 6.a 

 

 

1. Rešitve UČ str. 94: 

                                                                                                           Vaja 2B: 

Vaja 1: 2 – cinema               Vaja 2A: 1 – Can you speak French?             e 

            3 – aquarium                           2 – Can you use a computer?         a 

            4 – internet café                       3 – Can Andy play the guitar?        c 

            5 – park                                   4 – Can you ride a horse?              d 

            6 – shopping centre                   5 – Can you swim  100 metres?     h       

            7 – cathedral                             6 – Can Joe cook lasagne?            f 

            8 – bowling alley                        7 – Can you see the park from your flat? b 

            9 – museum                              8 – Can penguins fly?                   g 

          10 – swimming pool      

 

Vaja 3: 2 – Can I wear your black T-shirt?                   Vaja 4: 1 – a: can't 

            3 – Can I use your computer?                                     2 – c: stand 

            4 – Can Sarah come to lunch on Saturday?                   3 – b: bus station 

            5 – Can I have some more chicken?                             4 – c: quite 

            6 – Can we go to the cinema this evening?                   5 – a: their 

                                                                                            6 – b: can't 

                                                                                            7 – c: makes 

                                                                                            8 – b: about 

Vaja 6: 1 – Razgled je čudovit. 

            2 – Kar dobro znam govoriti italijansko. 

            3 – Gremo pogledat po trgovinah. 

            4 – Z okna moje sobe vidim reko. 

            5 – Ali lahko dobim žepnino za prihodnji teden? 

            6 – Letijo kolikor daleč lahko.  

 

 



2. Preberite besedilo v UČ str. 99 – Where I live. Če katere od besed ne razumete,  

    jo prevedite s pomočjo slovarja.  

 

A  V zvezek narišite preprost zemljevid svoje soseske. Zadostuje nekaj ulic (glej UČ 

    str. 99). Ulice poimenujte. Ne pozabite – imen ulic se ne prevaja v angleščino. 

 

B  V zemljevid vrišite nekaj krajev okoli vaših domov (npr. trgovine, parki, institucije). 

 

C  Napišite opis krajev, ki ste jih vnesli v zemljevid, zadostuje nekaj povedi. Bodite 

    pozorni na pravopis (pravilen zapis), slovnico, ločila. 

 

V sredo, 3. 6., boste nalogo predstavili v šoli, zato ne pozabite zvezka! 

 

 

5. ura: 8.a  
 

1. Rešitve UČ str. 81: (napisana sta oba odgovora, vi ste napisali samo enega –  

                                odvisno od vaših izkušenj) 

 

Vaja 4A: 2 – I've tried zorbing. / I've never tried zorbing. 

              3 – I've climbed a mountain. / I've never climbed a mountain. 

              4 – I've gone sailing. / I've never gone sailing. 

              5 – I've done a bungee jump. / I've never done a bungee jump. 

              6 – I've ridden a horse. / I've never ridden a horse. 

              7 – I've swum in a river. / I've never swum in a river. 

              8 – I've gone skateboarding. / I've never gone skateboarding. 

 

Vaja 4B: 2 – Have you ever tried zorbing?     Yes, I have. / No, I haven't. 

              3 – Have you ever climbed a mountain?     Yes, I have. / No, I haven't. 

              4 – Have you ever gone sailing?     Yes, I have. / No, I haven't. 

              5 – Have you ever done a bungee jump?     Yes, I have. / No, I haven't. 

              6 – Have you ever ridden a horse?     Yes, I have. / No, I haven't. 

              7 – Have you ever swum in a river?     Yes, I have. / No, I haven't. 

              8 – Have you ever gone skateboarding?      Yes, I have. / No, I haven't.  

 

 

Pomembno: 

 

My parents have been to the cinema. – Moji starši so bili v kinu, vendar so sedaj 

                                                          doma. 

My parents have gone to the cinema. – Moji starši so sedaj v kinu. 



      Rešitve DZ str. 58: 

 

Vaja 2: 2 Have you ever ridden, I haven’t, ’ve never learnt  

            3 Has Fiona ever made, she hasn’t, ’s never cooked  

            4 Have your parents ever had, they haven’t, ’ve never wanted 

 

 

3. Danes bomo spoznali še eno 'magic word', ki se uporablja s slovničnim časom  

    'present perfect'. V zvezek napišite naslov: 

 

                              Present perfect + just                        1st June, 2020  

 

 

I've just finished my homework. 

Jim has just eaten lunch. 

 

Present perfect + just uporabljamo za izražanje nečesa, kar se je zgodilo pred 

kratkim (just = ravnokar, pravkar). 

 

4. Rešite UČ str. 81/vaji 6 in 7: 

 

Vaja 6: Za vsako sliko napišite vprašanje in odgovor kot v primeru: 

 

            What have they just done?     They've just got off the plane. 

 

Vaja 7: Napišite vsaj dve stvari (6 povedi v zvezek): 

 

            - ki ste jih že naredili, 

            - ki jih niste še nikoli naredili, bi jih pa radi naredili, 

            - dve vprašanji z ever. 

 

Za danes bo to dovolj. Želim vam uspešno delo! 

              

 


